

期間限定綠綠賞積分兌換表

Time-limited GREEN\$ Redemption List



綠綠賞積分 GREEN\$ Point	禮券名稱 Voucher Name
2000	美心集團\$20禮券 Maxim's Group \$20 Gift Voucher
2500	東海堂\$25禮券 Arome Bakery \$25 Gift Voucher
2500	聖安娜餅屋\$25禮券 Saint Honore Cake Shop \$25 Gift Voucher
2500	Starbucks\$25禮券 Starbucks \$25 Gift Voucher
5000	東海堂\$50禮券* Arome Bakery \$50 Gift Voucher*
5000	美心西餅\$50禮券* Maxim's Cakes \$50 Gift Voucher*
5000	聖安娜餅屋\$50禮券* Saint Honore Cake Shop \$50 Gift Voucher*
5000	Häagen-Dazs™ \$50禮券* Häagen-Dazs™ \$50 Gift Voucher*
5000	龍島\$50禮券* LUCULLUS \$50 Gift Voucher*
5000	太興集團\$50禮券* Tai Hing Group \$50 Gift Voucher*

* 只於「回收環保站」提供，不適用於「回收便利點」。「回收環保站」包括「綠在東區」、「綠在灣仔」、「綠在觀塘」、「綠在深水埗」、「綠在離島」、「綠在葵青」、「綠在西貢」、「綠在沙田」、「綠在大埔」、「綠在屯門」及「綠在元朗」。

* Only be supplied at Recycling Stations but not available at Recycling Stores. Recycling Stations include GREEN@EASTERN, GREEN@WAN CHAI, GREEN@KWUN TONG, GREEN@SHAM SHUI PO, GREEN@ISLANDS, GREEN@KWAI TSING, GREEN@SAI KUNG, GREEN@SHA TIN, GREEN@TAI PO, GREEN@TUEN MUN, and GREEN@YUEN LONG.

- 換領禮物時須出示智能積分卡正本或即時展示「綠綠賞」手機應用程式所產生的二維碼。
The original copy of the smart card or the QR code generated by GREEN\$ Mobile Application should be shown for gift redemption.
- 期間限定禮品，數量有限換完即止。
Time-limited offer available only while stocks last.
- 每名「綠綠賞」用戶每天只能換領總共一張實體餐飲美食禮券，並且只接受綠綠賞用戶本人換領，不接受使用其他人的綠綠賞積分卡代領或同一人使用多張綠綠賞積分卡換領。
Each GREEN\$ user can only redeem in total one piece of Food and Beverage Voucher each day. Only the registered user may redeem the reward. Redemption for another individual with their GREEN\$ physical card or redemption of an individual with multiple GREEN\$ accounts are prohibited.
- 是次換領活動只適用於回收環保站及回收便利點，部份選項只於「回收環保站」提供，不適用於「回收便利點」。「回收流動點」不設換領。
Redemption event applies to Recycling Stations and Recycling Stores ONLY. Some items are only supplied at Recycling Stations but not available at Recycling Stores. No redemption at Recycling Spots.
- 環境保護署（環保署）保留修改或終止上述優惠之權利，而毋須事先通知。如有任何爭議，一概以環保署之決定為最終裁決。
The Environmental Protection Department (EPD) reserves the right to change, amend or terminate the above offers without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of the EPD.